
Závěrečná zpráva z     X. LODM 2022 v     Olomouci  

Datum: 26.6. – 1.7.

Složení RT: Hlavní trenér – Jiří Fiala

Asistent trenéra – Ondřej Matýs

Finální nominace hráček:

Jméno Příjmení Ročník Klub

Klára Bittnerová 2007 BK Levharti Chomutov

Jana Tranžíková 2007 BK Levharti Chomutov

Julie Drtíková 2007 BK Levharti Chomutov

Sarah Krstičová 2007 BK Levharti Chomutov

Alex Krstičová 2007 BK Levharti Chomutov

Eliška Salaková 2007 Sluneta UL

Klára Trojanová 2007 Sluneta UL

Amálie Kolaříková 2008 Sluneta UL

Jana Vrátilová 2007 BK Slavoj Litomřice

Klára Hubená 2007 BK Slavoj Litoměřice

Kateřina Hostoušová 2008 BA Tygřice Louny

Anastázie Řezáčová 2008 BA Roudnice nad Labem

Omluveny: Ciprová (Sluneta UL), Strádalová, Pěničková a Salačová (všechny Chomutov)

Výsledky týmu:



Základní skupina:

Ústecký kraj – Olomoucký kraj 52:51

Ústecký kraj – Kraj Vysočina 63:36

Ústecký kraj – Plzeňský kraj 60:40

Čtvrtfinále:

Ústecký kraj – Moravskoslezský kraj 52:34

Semifinále:

Ústecký kraj – Jihomoravský kraj 43:60

O 3. místo:

Ústecký kraj – Královehradecký kraj 59:65

Hodnocení:

Do Olomouce jsme vyrazili po dvou přípravných campech, přičemž ani na jednom jsme se 
nesešli v kompletní sestavě, takže naše ambice nebyly vysoké. Na druhou stranu jsme věděli, že 

8 hráček hrálo letos extraligu U15, přičemž chomutovská pětice dokázala vybojovat krásné 
druhé místo na MČR. Před turnajem však vinou zranění a únavy po náročné sezoně vypadly 4 

hráčky, s kterými jsme počítali do úzké rotace. Do toho se nám hned v prvním zápase zranila 
klíčová hráčka a reprezentantka Klára Bittnerová (hned druhý den šla na operaci zraněného 

prstu) ale i tak jsme se snažili udržet hráčky dobře naladěné.

V prvním zápase jsme vyhráli nad domácím Olomouckým krajem šťastnou trojkou 3 vteřiny do 

konce zápasu, přičemž až později se ukázalo, že výhra byla velmi důležitá. V dalších zápasech ve 
skupině jsme bez problému porazili jak kraj Vysočinu, tak i Plzeňský a byli tak rázem bez ztráty 

kytičky první ve skupině. 

Ve čtvrtfinále nás čekal soupeř z Moravskoslezského kraje, který ve skupině podlehl těsně 

Královehradeckému týmu. Ze soupeře jsme měli respekt, nicméně jsme věděli, že širší rotace 
hráček hraje v náš prospěch. To se také potvrdilo a my tak po dvou hracích dnech a 4 zápasech 

v nohou postoupili tak trochu nenápadně do bojů o medaile.



V semifinále jsme bohužel od začátku ztráceli, neproměňovali trestné hody ani střely zpod koše 

či střední vzdálenosti a jelikož vysoké hráčky Moravskoslezského kraje umně zacpávali 
vymezené území, neměli jsme nejmenší šanci. V druhém poločase už se zápas jen dohrával, a 

tak jsme dali větší prostor hráčkám druhého sledu, abychom pošetřili síly na zápas o třetí místo.

Ve čtvrtek ráno nás čekal zápas o bronzovou medaili proti Královehradeckému týmu. Tým 

složený pouze z extraligových hráček byl před utkáním jasným favoritem, nicméně my si řekli, 
že do posledního zápasu dáme všechny síly a pokusíme se se soupeřem držet co nejdéle krok.

A to se nám také povedlo. Do poslední minuty jsme vstupovali s deficitem dvou bodů, nicméně 
bohužel jsme poté neproměnili ani jeden trestný hod, přidali hloupé ztráty a rázem z toho 

vyplynul konečný výsledek 59:65.

I tak je 4. místo nejlepším umístěním dívek na LODM od roku 2004 a tak i přes prvotní zklamání 

lze hovořit o úspěšné olympiádě.

Jsem si jist, že pokud bychom měli před LODM více času na sehrání a odcestovali v kompletní 

sestavě, medaile by nás neminula. Holky se ze začátku na hřišti hledaly, vázla spolupráce na 
obou polovinách hřiště, nicméně zápas od zápasu se herní projev zlepšoval a vyústil krásným 

zápasem o bronz. Všechny hráčky musím pochválit za profesionální přístup během celého 
turnaje, a to jak na palubovce, tak i mimo ni. Žádný míč pro ně nebyl ztracen, a i přes výškovou 

převahu většiny týmů byly schopny chybějící centimetry dohnat bojovností, zarputilostí a 
snahou odstavovat soupeřky. Tým táhl za jeden provaz, a i díky tomu jsme došli až těsně pod 

stupně vítězů.

Na závěr bych rád zmínil mého asistenta Ondřeje Matýse, který měl po celou dobu turnaje na 

starosti skauting soupeře a díky tomu jsme poté mohli upravovat game plan a připravit se 
podrobněji na soupeře. Nejen za to mu tímto děkuji a přeji hodně štěstí na další trenérské štaci 

mimo náš region.

V Děčíně 3.7. 2022

Hlavní trenér dívek na LODM v Olomouci 2022

Mgr. Jiří Fiala

 


